
 

 

Antwoorden op kamervragen van het Kamerlid Nawijn over de aanrijtijden van ambulances 
in de regio Rotterdam/Rijnmond. 
 (2040515130) 
 
 
1 
Is het u bekend dat 1 op de 5 ambulances in de regio Rotterdam Rijnmond de landelijk 
voorgeschreven aanrijtijd van maximaal 15 minuten overschrijdt? 
 
1 
Ja, de overschrijdingen van de aanrijtijd in de regio Rotterdam Rijnmond zijn mij bekend en ik 
ben daarover in gesprek met Rotterdam.  
 
2 
Vindt u dit voor een regio met zo’n bevolkingsdichtheid verantwoord? Zo neen, bent u 
bereid aan deze ongewenste situatie een einde te maken? Zo ja, wat voor maatregelen gaat 
u dan treffen? 
 
2 
De doelmatigheid in Rotterdam Rijnmond dient verbeterd te worden. Dit is de 
verantwoordelijkheid van lokale partijen. De zorgverzekeraars moeten dat samen met de 
ambulancediensten gaan oplossen. 
Rotterdam Rijnmond zou het overschrijdingspercentage kunnen verlagen door o.a. de 
volgende maatregelen te nemen: het verbeteren van de meldtijd in de meldkamer, andere 
werkwijze (snel uitrukken en vrij melden), betere registratie, het verbeteren van de mobiele 
paraatheid, nauwere samenwerking met de ketenpartners binnen de acute zorg en betere 
afspraken met omringende RAV’s over burenhulp. 
 
Om te komen tot een meer doelmatige spreiding en betere beschikbaarheid van de 
ambulancezorg heb ik het Landelijk Referentiekader Spreiding en Beschikbaarheid laten 
ontwikkelen. Het doel van het landelijk referentiekader is het bieden van een kader aan de 
sector om het aantal overschrijdingen van de 15 minuten aanrijtijd bij spoedvervoer terug te 
dringen. Uit het landelijk referentiekader blijkt dat Rotterdam onevenredig veel standplaatsen 
in het centrum heeft. De regio is vrij in de plaatsbepaling van standplaatsen, het budget gaat 
echter uit van een doelmatige indeling. Rotterdam Rijnmond heeft 7 standplaatsen in het 
centrum terwijl het met 2 standplaatsen zou afkunnen, de rest kan opgevangen worden 
door uitrukpunten of het mobiel rondrijden van ambulances zodat deze snel ter plekke 
kunnen zijn.  
 
Het bureau Van Naem en Partners heeft op verzoek van het bestuur van de Regionale 
Hulpverleningsdienst Rotterdam-Rijnmond nader onderzoek verricht.  
Ik sta positief tegenover genoemd onderzoek en wacht dan ook de resultaten van dit 
onderzoek af. Op 20 juni a.s. wordt het rapport aan Rotterdam aangeleverd voorzien van 
voorstellen voor verbeteringen.  
 
 


